
ПРОТОКОЛ № 23–2024 
ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 
(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808.  

17 грудня 2024 року.         м. Київ  
Початок роботи о 20:00. 
Члени Президії, присутні на засіданні: 

1.  Євген Мойсеєнко президент ГО «ВФУ», член Президії 
2.  Сергій Поліщук перший віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
3.  Сергій Шумілов віцепрезидент ГО «ВФУ», член Президії 
4.  Кирило Долгов  голова Комісії атлетів ГО «ВФУ», член Президії 
5.  Олексій Нижегородов член Президії 
6.  Олександр Баланюк член Президії 
7.  Григорій Голембієвський член Президії 

Запрошені:  
Олександр Ткач, виконавчий директор ГО «ВФУ» 
Ігор Трофимов, головний тренер штатної збірної команди національної збірної 

команди України з вітрильного спорту. 
Участь у інтерактивному засіданні беруть сім членів Президії,статутні умови щодо 

наявності кворуму дотримано і Президія може виносити ухвали з питань порядку денного. 
Пропонований порядок денний та супровідні матеріали були попередньо надіслані всім 
членам Президії. Участь у роботі, взяли усі вищезазначені особи.  

Вступна частина. 
Обрання головуючого та секретаря на засіданні Президії. 
Головує на засіданні президент ГО «ВФУ» – Євген Мойсеєнко. Секретарем 

засідання запропоновано обрати Олександра Ткача. 
Результати голосування: 

За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 
6 0 0 1 

УХВАЛИЛИ: засідання провести за головування Євгена Мойсеєнка. Секретар 
засідання – Олександр Ткач. 

Після узгодження пропонованого порядку денного сформовано і одноголосно 
затверджено остаточний Порядок денний засідання. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
1. Про розподіл державного фінансування вітрильного спорту у 2025 році.  

Доповідачі: Олексій Нижегородов, Ігор Трофимов. 
2. Розгляд листів від «Української асоціації класу «Оптиміст» та «Української 

асоціація класу Ай К’ю Фоіл». 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 

3. Про затвердження персонального складу Спортивного комітету. 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 

4. Розгляд фінансових звітів відокремлених підрозділів щодо проведених 
змагань. 
Доповідач: Олександр Ткач. 

5. Про вступ до членів ГО «ВФУ». 
Доповідач: Олександр Ткач. 
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СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Про розподіл державного фінансування вітрильного спорту у 2025 році. 
Доповідачі: Олексій Нижегородов, Ігор Трофимов. 
Ігор Трофимов ознайомив присутніх з проєктом розподілу коштів які виділені з 

державного бюджету на фінансування всеукраїнських змагань та основних міжнародних 
змагань у 2025 році. Доповідач також зазначив що при розподілі коштів перевагу відавали 
олімпійським класам і всеукраїнським змаганням, НТЗ на території України. 

Олексій Нижегородов підтвердив вірність розподілу, зазначивши, що  всі суми, під 
час підготовки проєкту, були погоджені з представниками асоціацій класів.  

Після обговорення було запропоновано затвердити представлений проєкт 
розподілу державного фінансування вітрильного спорту у 2025 році. Пропозиція була 
поставлена на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
УХВАЛИЛИ:  
1.1. Затвердити розподіл державного фінансування вітрильного спорту у 

2025 році. 
1.2. Виконавчому директору подати до Мінмолодьспорту України  розподіл 

державного фінансування вітрильного спорту у 2025 році.  

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО.  
Розгляд листів від «Української асоціації класу «Оптиміст» та «Української 

асоціації класу Ай К’ю Фоіл». 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 

Доповідач повідомив присутніх що на адресу Президії були надіслані листи від 
«Української асоціації класу «Оптиміст» та «Української асоціація класу Ай К’ю Фоіл», у яких:  

- «Українська асоціація класу «Оптиміст» просить забезпечити участь офіційній 
делегації у міжнародній регаті «Mandarin Cup» в класі «Оптиміст» серед юнаків, що 
буде проходити з 03 по 07 січня 2025 року в м. Бодрум (Турецька Республіка), у 
складі: 

Сорокіна Аліна Олексіївна  спортсменка  Миколаївська обл.  
Слободян Ярослава Олександрівна  спортсменка  Дніпропетровська обл.  
Ярославська Марія Максимівна  спортсменка  Київська обл.  
Бондар Павло Едуардович  тренер  Миколаївська обл.  
Савченко Костянтин Юрійович  тренер  Київська обл.  

- «Українська асоціація класу «Оптиміст» просить додати до ЄКП на 2025 рік спортивні 
заходи для проведення ефективної підготовки до чемпіонату Європи в класі 
«Оптиміст», а саме: 

№ 
з/п Назва 

Термін 
прове-
дення 

Країна 
Кількість 
спортсме

нів 

Кількість 
тренерів 

1. Міжнародна регата «Вітрильна 
пасхальна регата» 

27-30.03 Словенія 4 2 

2. НТЗ зі спеціальної підготовки до 
міжнародної регати «Lake Garda 
Meeting Optimist 2025» 

01-16.04 Італія 4 2 

3. Міжнародна регата «Lake Garda 
Meeting Optimist 2025» серед юнаків 

17-20.04 Італія 4 2 
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- «Українська асоціація класу Ай К’ю Фоіл» просить додати до ЄКП на 2025 рік, спортивні 

заходи та внести зміни у ЄКП, а саме: 

№ 
з/п Назва Термін 

прове-дення Країна 
Кількість 
спортсме

нів 

Кількість 
тренерів 

Додати позицію: 
1. iQFOiL Games, Lanzarote, 08.03.25 

14.03.25 
Іспанія 5 1 

Замінити позицію: 
2. Чемпіонат Європи у класі «iQFOiL» 

U23 
06.10.25 
13.10.25 

Італія 2 1 

На позицію: 
 Чемпіонат Європи у класі «iQFOiL» 

U23 
06.09.25 
12.09.25 

Порту-
галія 

2 1 

Після обговорення було запропоновано затвердити склад офіційної делегації 
національної збірної команди України для участі у міжнародній регаті «Mandarin Cup» в класі 
«Оптиміст» серед юнаків згідно листа «Української асоціації класу «Оптиміст» додати до 
ЄКП на 2025 рік спортивні заходи, згідно з поданням «Української асоціації класу «Оптиміст», 
та «Української асоціації класу Ай К’ю Фоіл» (за позабюджетні кошти); внести зміни у ЄКП на 
2025 рік згідно з поданням «Української асоціації класу Ай К’ю Фоіл». Пропозиція була 
поставлена на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
УХВАЛИЛИ:  
2.1. Затвердити склад офіційної делегації національної збірної команди 

України для участі у міжнародній регаті «Mandarin Cup» в класі «Оптиміст» серед 
юнаків згідно листа «Української асоціації класу «Оптиміст» (03-07 січня 2025 року, 
м. Бодрум, Турецька Республіка (за позабюджетні кошти).  

2.2. Внести до ЄКП на 2025 рік спортивні заходи, згідно з поданням «Української 
асоціації класу «Оптиміст» (за позабюджетні кошти). 

2.3. Внести до ЄКП на 2025 рік спортивні заходи, згідно з поданням «Української 
асоціації класу Ай К’ю Фоіл» (за позабюджетні кошти). 

2.4. Внести зміни до ЄКП на 2025 рік щодо проведення чемпіонату Європи у 
класі «iQFOiL» U23, згідно з поданням «Української асоціації класу Ай К’ю Фоіл». 

2.5. Виконавчому директору підготувати та направити до 
Мінмолодьспорту України відповідні подання. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про затвердження персонального складу Спортивного комітету. 
Доповідач: Олексій Нижегородов. 

Доповідач поінформував присутніх, що на попередньому засіданні Президії 
призначеному голові Спортивного комітету було доручено в місячний термін сформувати 
склад комітету на наступний період та подати його до Президії на затвердження. Олексій 
Нижегородов подав на затвердження склад Спортивного комітету, до якого увійшли 
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представники асоціацій базових класів для розвитку юнацького, юніорського та спорту 
вищих досягнень та особи, які є членами Спортивного комітету за посадою.  

Після обговорення було запропоновано затвердити склад Спортивного комітету на 
наступний період, згідно з поданим списком. Пропозиція була поставлена на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
УХВАЛИЛИ: 
3.1. Затвердити склад Спортивного комітету на наступний період: 

«Українська асоціація яхт класу 470»: Ігор Матвієнко – представник, 
Олександр Герасименко – заступник. 

«Українська Асоціація класу Ай К’ю Фоіл» Олексій Нижегородов – представник, 
Андрій Гусенко – заступник, 

«Українська асоціація класу «Оптиміст» Юлія Кисельова – представник,  
Олексій Каплунов – заступник. 

«Українська асоціація класу «Кадет» Олександр Ізаров – представник,  
Тетяна Даценко – заступник. 

«Асоціація РС Сейлінг України» Ігор  Ятлук – представник,  
Юлія Кисельова – заступник. 

«Асоціація Кайтбордингу України» Анна Бондарець – представник. 
Головний тренер штатної збірної команди 
національної збірної команди України з 
вітрильного спорту 

Ігор Трофимов. 

Старший тренер штатної збірної команди 
національної збірної команди України з 
вітрильного спорту 

Анастасія Коломієць. 

Голова Комісії атлетів Кирило Долгов. 
Видатна спортсменка Олена Пахольчик, 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Розгляд фінансових звітів відокремлених підрозділів щодо проведених 

змагань. 
Доповідач: Олександр Ткач. 
Доповідач повідомив присутніх що до ГО «ВФУ» надійшли фінансові звіти про проведення 

всеукраїнських змагань від:  
- ВП ГО «ВФУ» «Миколаївська обласна федерація вітрильного спорту», про проведення 

чемпіонату України в неолімпійських класах;  
- ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у Черкаській області», про проведення 

чемпіонату України в олімпійських класах.  
Доповідач повідомив що звіти оформлені вірно та зауважень до них немає.  

Після ознайомлення та обговорення було запропоновано затвердити звіти 
відокремлений підрозділів про проведені змагання. Пропозиція була поставлена на 
голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
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УХВАЛИЛИ:  
4.1. Затвердити звіти ВП ГО «ВФУ» «Миколаївська обласна федерація 

вітрильного спорту» та ВП ГО «ВФУ» «Федерація вітрильного спорту у Черкаській 
області» про проведення всеукраїнських змагань у 2024 році. 

4.2. Головній бухгалтерці перерахувати на рахунки ВП ГО «ВФУ» 
«Миколаївська обласна федерація вітрильного спорту» та ВП ГО «ВФУ» 
«Федерація вітрильного спорту у Черкаській області» залишок коштів в межах 60% від 
отриманих стартових внесків. 

СЛУХАЛИ: ПИТАННЯ П’ЯТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО. 
Про вступ до членів  ГО «ВФУ». 
Доповідач: Олександр Ткач. 

Доповідач повідомив присутніх що до ГО «ВФУ» надійшло подання від ВП ГО «ВФУ» 
«Федерація вітрильного спорту у Дніпропетровській області» щодо прийняття до членів ГО 
«ВФУ». Доповідач зазначив що кандидат сплатив вступний та щорічний членський внесок і 
написав заяву про вступ. Керівник Відокремленого підрозділу надав рекомендацію. Після 
обговорення було запропоновано прийняти кандидата до членів ГО «ВФУ». Пропозиція була 
поставлена на голосування. 

Результати голосування: 
За пропозицію Проти пропозиції Утримався Не брав участі 

7 0 0 0 
УХВАЛИЛИ:  
5.1. Прийняти кандидата у члени ГО «ВФУ» до членів ГО «ВФУ».  
 
 
 
На цьому порядок денний вичерпано, роботу Президії завершено. 
 
 

Євген МОЙСЕЄНКО 
Головуючий на засіданні 

Олександр ТКАЧ 
Секретар на засіданні  

 

 

 


